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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen megoldásokat tervez a kormány a megfelelő 
háziorvosi ellátás javítása érdekében? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Évek óta egyre rosszabbak a betöltetlen háziorvosi, valamint fogorvosi praxisok számai. A Nemzeti
Egészségbiztosítási  Alapkezelő  (NEAK)  2020.  októberi  adatai  szerint  a  betöltetlen  háziorvosi
helyek száma 562,  míg  a  2020.  januári  adatok 469 betöltetlen praxist  mutattak.  A háziorvosok
átlagéletkora  is  egyre  nő,  utánpótlás  nélkül  pedig  az  elöregedés  veszélye  nagyobb,  ami  a
járványügyi helyzetben hatványozottan súlyos probléma lehet.

A nemrégiben  elfogadott  orvosi  béremelésből  a  háziorvosok  kimaradtak,  bár  kaptak  ígéretet  a
bérrendezésre.  A háziorvosi  státusznak  alacsony a  társadalmi,  illetve  anyagi  megbecsültsége,  a
szakorvosihoz képest, így kevéssé vonzó ez a terület a fiatalok számára.

Ezzel kapcsolatosan kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

Milyen kutatások, felmérések történtek a háziorvosi praxisok működésével kapcsolatosan?

Milyen megoldásokat tervez a kormány a megfelelő háziorvosi ellátás javítása érdekében?

Mely szakmai szervezetekkel egyeztetnek az újításokról?

Hogyan tervezik vonzóvá tenni a háziorvosi munkakört a fiatal generáció számára?

Terveznek -e kötelezően praxisközösségeket létrehozni?

Megmaradhat -e saját tulajdonukban az orvosoknak a magánpraxisa?

Ha nem, akkor szándékában áll -e a kormánynak megtéríteni azt az összeget, melyet befektettek a 
praxisuk kialakításába? Rendelkezésre áll -e ez az összeg a költségvetésben?



Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Hohn Krisztina

Budapest, 2020.10.29.
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